

**活動日期： 2023 年 11 月 18 日 / 早上 10 時至中午 12 時**

Event Date: 18 NOV 2023 / 10am-12pm

**地點： THE SOCIAL, AVIVA STUDIOS, WATER STREET,  
MANCHESTER, M3 4JQ**

Location: THE SOCIAL, AVIVA STUDIOS, WATER STREET, MANCHESTER, M3 4JQ

**門票： 費用全免，需預先訂票**

TICKET: FREE, Pre booking required

**年齡指引： 此活動專為嬰兒和幼兒設計，但適合所有年齡層。**

**16 歲以下人士必須由 18 歲或以上成年人陪同。**

Age guidance: This session is tailored to babies and early years children, though is suitable for all ages. Under 16s must be accompanied by an adult aged over 18.

**活動時間： 2 小時**

Running time: 2 hours.

**由 The Inclusive Art History Club 主任導師 Kirsty 引領，一  
同進入多位藝術先哲的無限創作空間。**

Explore the work of radical artists throughout history with The Inclusive Art History Club – a creative, sensory considered art club led by learning co-ordinator and facilitator Kirsty.

**你可以參與大型群體藝術創作 -- 或打磨完全屬於自己的小小傑  
作帶回家欣賞。**

Get stuck in with an immersive group artwork – or create your own masterpieces to take home.

**一起來寫意潑墨，揮灑你的藝術天賦！**

It's time to embrace getting messy!

## **The Welcome: Community Takeover**

**是一系列在 Aviva Studios 舉行的免費活動，包括創意工作坊、講座、兒童活動和本地音樂。**

The Welcome: Community Takeover is a series of free events at Aviva Studios featuring creative workshops, talks, kids' activities and the best local music.

**歡迎隨時蒞臨 The Social，這裏永遠有令你感興趣的活動。**

Just drop by the Social – there's always something on.

**活動期間將提供感官輔助設施和翻譯資料，並提供安靜舒適的空間。本活動適合全家大小一同參與。**

Sensory aids and translated resources are on hand throughout the session, with a calm space available. Suitable for all the family.

**由大曼徹斯特地區的居民共同呈獻**

CREATED BY THE PEOPLE OF GREATER MANCHESTER

**The Welcome(歡迎)是為見證 Aviva Studios 落成開幕的一系列慶祝活動，由 Factory Assembly 統籌策劃。**

The Welcome is a series of events celebrating the opening of Aviva Studios, curated by the Factory Assembly.

**雲集來自大曼徹斯特地區的各界精英，融合馬戲、街頭文化、音樂、美食、藝術等精心挑選的地道元素，為你帶來不容錯過的「曼城體驗」。**

Representing a cross-section of the people of Greater Manchester, we're calling the shots with a programme that brings together the best in circus, street culture, music, food, art and more.

## 了解更多關於 FACTORY ASSEMBLY:

[MEET THE FACTORY ASSEMBLY →](#)

## 無障礙資訊:

[ACCESS INFORMATION](#)

## 更多關於 Aviva Studios 的無障礙資訊→

[SEE ACCESS INFORMATION FOR AVIVA STUDIOS →](#)

## 交通資訊:

[TRAVEL INFORMATION](#)

## **Aviva Studios 可由 Water Street (Quay Street 方向) 或 Liverpool Road (Deansgate-Castlefield 方向) 進入。**

Aviva Studios can be approached along Water Street (coming from Quay Street) or along Liverpool Road (coming from Deansgate or Castlefield).